
 
 

Protokoll från Styrelsemöte i EBK den 31:a augusti 2023 kl. 19.00 

 
Lokal: EBK:s klubbstuga 

Närvarande:  

Mats Tuomas 

Jan Fröjd 

Kenth Gustafsson 

Christer Eriksson 

Magnus Hansson 

Niklas Kronstedt 

Johan Kronstedt 

Christian Viklund 

Lars Proos 

Hans Lindegren 

Fredric Wallsten 

Frånvarande: 
Markus Nilsson  

 

Vid protokollet: Christian Viklund 

 

 

1. Mötet öppnas  
Mötet Öppnas. Ordförande Jan Fröjd öppnar mötet.  

2. Dagordning fastställs  
Dagordning fastställs. Mötet bifaller muntligen.  
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3. Justeringsmän utses   
Hans Lindegren och Magnus Hansson valdes till attestanter. 

4. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll föredras av sekreterare Viklund 

5. Ekonomi  

Lars Proos föredrar resultatrapport. Vi är vid stadd kassa, cirka 1 Mkr. Klubbholme och 
oförutsedda utgifter har överstigit budget något. Eluppdateringar på klubbholme samt ny 
wifiutrustning tas upp som investering istället för kostnad.  

Vidare diskuteras intäkter/kostnader på strategisk nivå. Vi är en ideell förening och måste ha 
koll på balansen. Det finns inget självändamål med stor kassa om vi inte kan se större 
utgifter inom en rimlig framtid.  

6. Skrivelser  

Föreningen ”håll botten rent” vill skall dyka den 16/9. De vill då ha hjälp av oss i klubben  

Viklund lägger upp en blänkare på FB/Sajt skyndsamt om detta. Vi behöver några frivilliga. 
Hans närvarar, Christer närvarar om han är hemma. Toumas kollar med den brygga som inte 
skall städa och efterfrågar folk från den.  

Detta skall också mailas ut (av admin/sekreterare) 

Hans informerar om BASutbildning under hösten. Det sker via Teams. Hans har skickat ut 
detta på mailen. Den som känner sig manad är med på detta. 

7. Medlemmar 

VI har ett antal nya medlemmar; Jesper Ljungberg 1011, Urban Brännlund 1012, Gunnar 
Lenander 1013, Emil Andreasen 1014, Oscar Green 1015, Kjell Hansson 1016. Det har 
kommit in ett par ansökningar från intresserade med väldigt små båtar.  

Avslutat medlemskapet på egen begäran har följande: 
 
671 Per Lundman 
794 Anders Thyberg 
839 Johan Claesson 
954 Johan Littmarck 
972 Niklas Hagelroth 
977 Shokofa Shohani/Johnny Manourfar  Båten kvar på Tegelhagen. Utreds. 
992 Dennis Nirö 
997 Jakob Cacan 
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Nedan har ej betalt medlemsavgift: 
 
Aktiv 
983 Anna Kjellgren 
 
Stödjande 
714 Mikael Callderyd 
872 Thomas Westman 
917 Birger Aasa 
944 Karl Bäckström 
976 Albert Zaier 
 

977 Sholofa Shohani/Johnny Manourfar har avslutat sitt medlemskap men har båten kvar på 
Tegelhagen. Men påstår sig ha sålt den. Vi diskuterar en förändring av stadgar så att vi skall 
kunna hantera folk som bara slutar betala och/eller lämnar sina båtar. Hans Lindegren tittar 
på den ev stadgeändring. Annars är den enda lösningen att anmäla till myndigheterna.  

VI beslutar att skicka ett mail till Johnny där vi erbjuder oss att skrota båten jämte en avgift 
på 10 000kr.  

Kenth och Hans går igenom vinterplats vs BAS utanför protokoll. För att se över hur mycket 
plats vi har för ev nya medlemmar.  

 

8. Klubbstugan 

Christer berättar att stugan står kvar.  

Elarbeten (gula rören) är kopplade och fungerar. De skall grävas ner innan vintern och 
Christer har kontakten med entreprenör.  

9.  Sommarhamnen 

Vi diskuterar räddningsstegar. Denna har punkt har diskuteras under flera möten. Christer 
och Mats tar detta vidare. Räddningsstegar och linor skall inhandlas Målet är att de skall vara 
på plats vid upptagning.  

Mats föredrar kring flytt av bommar för att få bättre plats. Det gör att vi inte behöver 
inhandla nya bommar. 

Vi beslutar också köpa in reservpontoner. 

Landgången på B-bryggan ramlade av under storm. Den reparerades professionellt. 
Entreprenören som skall gräva ner elen skall tillfrågas om han kan även flytta 
fundament/bojsten för landgången.  
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Problemet med fåglarna diskuteras. Ett förslag är att vi skall lämna de yttersta platserna, 
speciellt på A-bryggan, tomma. Detta för att nya medlemmar inte skall välkomnas av 
fågelbajs. Farhågan är att fåglarna bara flyttar med båtarna in då. Vi beslutar att pröva att ha 
några tomma platser längst ut. 

 

10. Vinteruppläggningsplatsen samt sjösättning 

Gräset har slagits och platserna har markerats med färg. Datum är spikade. Formulär 
kommer snart ut på hemsidan.  

Två slamkrypare fungerar. SOBU har som uppgift att laga de som ej fungerar. För info har vi 
sålt den äldsta slamkryparen. 31 år har den tjänat. Försäljningen inbringade 100kr plus 
moms. För detta får Kenth applåd. Rampen gjordes i ordning i våras. Men regnet har tagit 
med sig grus. Det har dock ordnats med mankraft. Allt skall dock vara i ordning när vi skall ta 
upp.  

Det var några båtar som låg kvar över sommaren. Underlag meddelas till Hans som skickar ut 
fakturor.  

Informera på FB. 

Ta bort gamla formuläret. Det är flera som bokat på gamla formulär. Detta måste kanske 
informeras om. Admin/sekreterare Viklund ombesörjer detta skyndsamt.  

Vaktschema för vintervakt läggs snart upp. Vi går december/januari. 

 

11. Klubbholmen 

Den har varit till medlemmarnas glädje. Förrådet har dock fått påhälsning runt tidigt i maj. 
Men vad vi sett så försvann inget denna gång. Vi diskuterar att sätta upp kamera eller skylt 
om TV-bevakning. Vi diskuterar också vedeldad tunna som investering. Kronstedt dä tar fram 
förslag.  

Även internet på holmen diskuteras. Holmbasarna tittar över funktionen då signalen 
uppfattas som svar. Vi har också fått bäver på holmen vilket resulterat i ett par fallna träd.  

Magnus, som brukar slå vass, förslår att vi skaffar en vassröjare/slåtterbalk för att slå vass så 
att vi kan ro med den och slå vass där vi inte kan nå till fots. Kronstedt kollar pris på detta.  

12. SOBU 

- 

13. Festkommittén 

2024 firar klubben 60år. Höstfesten skippas till förmån för en större fest för att fira detta. N 
Kronstedt funderar på detta och håller styrelsen informerad.  
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Enkät på sajten/FB för att se intresse?  

Marknadsföring för Holmen/klubben. Informera mera. 

14. Facebook 

Inget att tillägga 

15. Hemsidan/Formulär 

Inget att tillägga. Sekreterare har svårt att komma in. 

 

16. Övrigt 

Apropå miljöbesiktning av klubbstuga som fortgår diskussion med kommunen. Detta då vi 
inte har något farligt avfall alls i klubbstugan. Det finns planer från kommunen att sanera 
planen där klubbstugan står. Detta sker dock tidigast nästa år. 

17. Nästa möte 

Nästa möte blir höstmöte som går preliminärt går av stapeln den 28/9 klockan 19.00 

Aktionspunkter till dess; 

o Informera om upptagning via mail och på FB (Christian) 
o Lägga upp schemat på hemsidan för upptagning (Christian) 
o Informera om ”Håll botten ren” via FB och Hemsida (Christian)  
o Kolla med den brygga som inte skall städa om de kan närvara vid ”dyket” (Mats) 
o Gå igenom BAS vs Vinterupptagning för att se hur mycket plats vi har för nya medlemmar 

(Kenth & Hans) 
o Kontakt med entreprenör för att gräva ner gula rören (Christer) 
o Titta på räddningsstegar på plats till upptagning (Mats & Christer)  

 

 

 
18. Mötet avslutas 

Ordf. Fröjd förklarar mötet avslutat. 
 

Jan Fröjd     Christian Viklund 
Ordförande     Sekreterare 

 

Hans Lindegren    Magnus Hansson 
  
Attesterare    Attesterare 
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